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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 
L’ AUDIENCIA PÚBLICA DE L’ ESTAT DEL DISTRICTE 
10 DE JULIOL  DE 2012 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. : 4 
Data : 10 de juliol de 2012 
Caràcter : ordinària 
Horari : de 19.00 a 21.00 hores 
Lloc : Sala d‟ Actes de la seu del Districte 
 
 
Assistents  
 
 
President 
 
Im. Regidor Sr. Joaquim Mestre i Garrido 
 
Regidor del Districte 
 
Im. Regidor Sr. Jordi Martí i Galbis 
 
Conselleres i Conselleres assistents membres de la Mesa 
 
Sr. Albert Martínez i Correro (GMDCiU) 
Sra. Anna Maria Massó i Campamá (GMDCiU) 
Sr. Antoni Carballido i Faixas (GMDCIU) 
Sra. Núria Izquierdo i Simó (GMDCiU) 
Sr. Francesc Casas i Orriols (GMDCIU) 
 
S‟ excusa 
 
Sra. Emilia Català i  Peiró (GMDCIU) 
 
Gerent del Districte 
 
Sr. Francesc Jiménez i Gusi 
 
Secretari 
 
Sr. Juan Carlos Parejo i Perogil 
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També assisteixen 
 
Consellers i Conselleres 
 
José Antonio Calleja i Clavero (GMDPPC)  
Albert Deusedes i Perelló (GMDPSC) 
Cristófol Ortolà i Ortolà (GMDICV – EUiA) 
Jordi Suñé i Abelló (GMDUpB)  
Jordi Cunill i Giménez (GMDPSC) 
Josefina Martínez i Ruíz (GMDPPC) 
Joan Lluís Sistac i Vicen (GMDPPC) 
Joan Sanromà i Bauló (GMDICV-EUiA) 
 
 
Conseller Tècnic 
 
Sr. Lluís Sergi Sarri 
 
 
Estructura executiva del Districte 
 
Directora de Serveis Generals, Sra. Lourdes Zorraquino 
Directora de Serveis del Territori, Sra. María Rengel 
Directora de Serveis a les Persones, Sra. Merche Alvira 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 El Regidor – President  obre la sessió i dóna la benvinguda als assistents 
 
 

1. Aprovació de l’ acta de la sessió anterior de 22 de maig de 2012 

Assabentats els presents dels seu contingut, es dóna per llegida i s‟ aprova 
 
 

2. Informe i seguiment dels temes presentats a la darrera Audiència 

Pública de l’ estat del Districte 

El Regidor del Districte informa que s‟ha contestat de forma personalitzada a 
tots els ciutadans que van intervenir i que van demanar informació en l‟ anterior 
sessió de l‟ Audiència Pública del Districte. Que a través del sistema 
informatitzat IRIS han tingut entrada al Districte al mes de maig 77 
comunicacions en tant que 92 al mes de juny, amb el que  es constata una  
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mitjana del primer semestre d‟ enguany situada en 80 comunicacions 
ciutadanes. Pel que fa al mes de juny s‟ han facilitat el 96 % de respostes en un 
mitjana inferior als 30 dies de termini per a resposta, el qual considera un 
termini raonablement acceptable 
 
. 
 

3. Torn obert de paraules 

 
El President dóna la paraula als ciutadans. 
 
La Sra. Alicia García, en representació de l‟ Escola del Bosc i de l‟ Institut 
Bosc de Montjuïc,  manifesta la seva preocupació per la creixent onada d‟ 
accions vandàliques, incíviques i de robatoris de material didàctic i equipament 
informàtic en el darrer curs malgrat les reunions hagudes amb tècnics del 
Districte sense torbar solució. També indica la manca d‟ il·luminació a la zona i 
la presència de persones exhibicionistes així com grups de joves que 
envaeixen l‟ espai fent mal ús. Igualment recorda la manca d‟ un semàfor al pas 
de vianants del Centre. Per aquests motius demana reunió urgent amb el 
Regidor per trobar mesures preventives i solucions a aquests problemes. 
Finalment demana conèixer la identitat del Tècnic de Prevenció en el Districte. 
 
El Sr. Miquel Carrillo, en representació de la Unió d‟ Associacions de Veïns de 
Sants – Montjuïc, esposa la manca de seguretat a la zona de les Hortes i 
demana reunió amb el Conseller de Seguretat del Districte. Sol·licita la reunió 
bimensual de la Comissió de Seguretat del Poble – Sec. En carrer Vilà i Vilà, 
amb plaça del Molino, continua havent prostitució i presència de llauners. El bar 
“ Azúcar “, al carrer Piquer, malgrat la intervenció del Districte, continua fent 
soroll molest per als veïns. Que el Tècnic de Barri els comunica activitats al 
carrer i els veïns pregunten si acompleixen les normatives municipals 
aplicables i que no tenen repostes al respecte. 
 
El Sr. Lluís Martínez, en representació de la Unió d‟ Associacions de Veïns de 
Poble - Sec, indica que a la plaça de Navas es fa molt ús per la gent jove amb 
bicicletes i pilotes, demanant estudis per a la col·locació alguna barrera que ho 
impedeixi. També insisteix en la manca de neteja viària al Poble – Sec, 
especialment a la zona del carrer Piquer. Que continua el problema de l‟ excés 
de taules a les terrasses especialment al carrer Blai i singularment en el  bar “ 
Pepe “, que s‟ agreuja amb la presència de llauners a la zona. Que els veïns 
mostren sensació d‟ inseguretat i de creixent incivisme al barri pels robatoris i 
comportaments que es produeixen, demanant major actuació policial. Respecte 
del PAD sol·licita que les aportacions realitzades per la Unió siguin tingudes en 
compte. 
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El Sr.  José Luís Garea, en representació de la Comunitat de Veïns del carrer 
Constitució, 40 - 46,  expressa les molèsties als veïns que es causen al pati 
interior de l‟ immoble situat al ptge. Toledo, 10 – 12, provocades per la 
celebració de festes en l‟ Escola de Sant Medir, malgrat haver realitzat diverses 
denúncies i trucades a la Guàrdia Urbana sense que consti cap actuació per 
escrit. 
 
El Sr. Juan Antonio Molina, en nom de la Comunitat de Veïns del carrer 
Constitució, 40 - 46,  reitera la queixa esposada per l‟ anterior ciutadà i demana 
protocols d‟ actuació de la Guàrdia Urbana. Tanmateix esposa la seva queixa 
per la sortida de vehicles a la Rambla Badal des de les instal·lacions de l„ 
empresa Citroën, així com d‟ una empresa de venda de carns propera, en la 
que cada divendres es col·loquen indegudament diversos vehicles que 
provoquen la pèrdua d‟ un carril al carrer amb riscos certs d‟ accident. Demana 
mesures al respecte. 
 
La Sra. M. Merçè Vilalta, en nom de l‟ entitat Castellers de Sants, fa lectura d‟ 
un comunitat de l‟ entitat en relació a les intervencions realitzades per diversos 
ciutadans a la sessió anterior de l‟ Audiència Pública en relació a les molèsties 
causades per la seva entitat en el local que ocupen en l‟ immoble del carrer de 
Comtes de Bell-lloc, en entendre que són acusacions infundades i difamatòries, 
i en considerar el diàleg com sortida més adient per a qualsevol tipus de 
problemàtica malgrat haver demostrat en el temps i diferents ubicacions la seva 
capacitat de diàleg autocrítica i pacífica convivència amb el veïnat, sobre tot 
quan el resultat de les proves sonométriques ha resultat negatiu, en part degut 
a les inversions realitzades per a la insonorització del local. Fa recordatori de la 
tasca social i cultural de l‟ entitat reconeguda àmpliament, demanant respecte a 
l‟ actitud conciliadora del grup i expressant la voluntat del col·lectiu de demanar 
responsabilitats a qui, de manera sectària i contrari a l‟ associacionisme 
cultural, els imputi un comportament incívic i contrari a la convivència veïnal.  
 
El President dóna la paraula al Regidor del Districte, 
 
El Regidor del Districte, a la Sra. Alicia García, que el problema de l‟ incivisme 
és generalitzat, com a Districte i com a ciutat, i que es valorarà l‟ increment 
assenyalat dimensionant el mateix i les seves causes. Li demana insistir en les 
denúncies per aquest comportaments incívics i per possibles actes delictius, 
per tal de conèixer i poder actuar. Que el lloc de Tècnic de Prevenció del 
Districte es cobrirà per un nou funcionari en el mes d‟ agost. Que es convocarà 
al Consorci d‟ Educació de Barcelona, en tant que coresponsables de l‟ ús dels 
espais de l‟ Escola per tal de trobar una solució. 
 
Al Sr. Miquel Carrillo, que la Comissió de Seguretat i el Consell Sectorial de 
Seguretat  es reuneixen periòdicament amb presència de Guàrdia Urbana i 
Mossos d‟ Esquadra, per a conèixer i buscar solucions a problemes com l‟  
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esposat. Que és prioritat del Districte en aquestes matèries el barri del Poble – 
Sec atesa la seva situació social i els informes que al respecte es reben essent 
que es destinen molts recursos des del Districte per a millorar la convivència i 
seguretat, entre d‟ altres un equip de Guàrdia Urbana destinat a aquesta 
problemàtiques. Recentment s‟ han produït actuacions policials de rellevància. 
 
Al Sr. José Luís Martínez, que hi ha prou canals de comunicació per facilitar 
respostes adients a les peticions i reclamacions dels ciutadans. Que a la plaça 
Navas per la seva recent inauguració, entén que la pressió social per al seu 
manteniment i utilització es més gran, i que per això es realitzaran actuacions 
de mediació, així com de seguiment i de control, de comportaments que 
responen a un problema generalitzat d‟ incivisme a la ciutat. Suggereix la 
possibilitat de crear una Associació d‟ Amics de la plaça Navas per tractar dels 
problemes que l‟ afecten. Pel que fa al problema de la neteja viària, s‟ ha 
intensificat i millorat en els darrers mesos. En quant a les terrasses i vetlladors, 
s‟ han aixecat des del Districte diverses actuacions d‟ inspecció i correctores 
amb la contundència que permeten les Ordenances municipals que, d‟ acord 
amb els procediments legals, podrien arribar tant  al tancament de l‟ 
establiment com a la no renovació de la seva llicència municipal. 
 
Al Sr. José Luís Garea, li informa que el Districte treballa aquesta problemàtica 
amb mediació i reunions amb veïns i la Direcció de la Parròquia i les escoles 
parroquials. De cara a l‟ inici del curs escolar es convocarà a les parts 
implicades per tal de minimitzar els efectes i garantir la convivència. 
 
Al Sr. José Antonio Molina, respecte de l‟ incivisme d‟ algunes persones, no li 
correspon valorar públicament els protocols de Guàrdia Urbana però en tot cas 
es demanarà antecedents i informació sobre les queixes sobre l‟ assumpte. 
Reitera que al mes de setembre es convocarà una reunió per tractar de 
reconduir la situació. 
 
A la Sra. M. Mercè Vilalta, li manifesta el seu reconeixement a la colla 
castellera amb el compromís de defensa de la seva honorabilitat i 
professionalitat. Que a l‟ anterior Audiència va haver unes intervencions que 
feien menció de problemes puntuals de convivència amb alguns veïns de 
manera que els membres de la colla poden arribar a sentir-se injustament 
tractats. Que s‟ han mantingut reunions amb ambdues parts que no han donat 
el resultat esperat. i que en breu s‟ acudirà a una mediació externa 
professionalitzada, de la Generalitat, per intentar trobar solucions a aquesta 
situació. En tot cas, agraeix la voluntat de diàleg i enteniment que ha mostrat 
en tot moment l‟ entitat castellera. 
 
El President dóna la paraula als ciutadans. 
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La Sra. Felicitat Alberola, en nom de diferents associacions i entitats 
educatives del barri de Sants, expressa que, el passat 6 de juny, els membres 
de l‟ Assemblea Groga de Sants van presentar un manifest en defensa de l‟ 
educació pública de qualitat al que s‟ han adherit diferents col·lectius , 
associacions i  entitats. Reclamen conèixer el posicionament del Districte 
davant de les retallades al sistema educatiu públic. Demana també que les 
institucions aturin aquesta retallada econòmica i, incrementin la inversió pública 
en la matèria fins al 6 % del PIB com punt de partida; passant, a continuació,  a 
donar lectura a un manifest de l‟ assemblea d‟ entitats relatiu a les 
reclamacions que es formulen .i demana saber la postura del Districte al 
respecte de les mateixes. 
 
El Sr. Enric Miravitllas, en nom del Comitè d‟ Empresa de Barcelona Activa, 
denuncia la retallada en el servei públic i el seu impacte en el Districte. Esposa 
el parer del col·lectiu de treballadora en relació  a aquesta retallada explicant en 
què consisteix la mateixa i les seves afectacions .tant socials com econòmiques 
qüestionant .que sigui inevitable procedir a actuar de manera restrictiva sobre 
les polítiques actives d‟ ocupació 
 
El Sr. Albert Lamonja, esposa la seva queixa per l‟ estat de deixadesa – 
obres, manca de neteja viària, situacions d‟ indigència, incivisme amb els 
gossos...- al carrer Leiva amb una degradació del mateix que es manté en el 
temps malgrat les mobilitzacions i accions veïnals al respecte. Que s‟ ha tancat 
el solar però continua entrant gent aliena al mateix. Vol saber la manera com es 
farà front a aquesta problemàtica des del Districte 
 
El Sr. Francisco Grau, mostra el seu desacord amb la normativa dels horaris 
de tancament i de terrasses dels bars en considerar que perjudiquen l‟ activitat 
econòmica dels seus propietaris, arribant fins i tot a obligar a tancar el negoci, 
al temps que s‟ els responsabilitza de comportaments  incívics dels seus 
usuaris. Demana a aquest respecte més control, per exemple, a la plaça de la 
Vidriera o a la plaça Joan Coromines on destaca a més la presència de 
llauners..  Indica que al carrer Noguera Ribagorçana amb plaça Vidriera la 
vorera es troba en mal estat i sense asfaltar. Tanmateix assenyala els 
problemes d‟ incivisme al Parc de l‟ Espanya Industrial sobre tot amb els 
gossos, llauners..,.Demana aparcament per a motos que actualment aparquen 
sobre la vorera de carrer Leiva amb carrer 26 de gener i amb carrer Rei Martí. 
També reclama que al carrer Leiva, 1, hi ha una reserva d‟ aparcament per a 
minusvàlid, l‟ usuari del qual l‟ utilitza de forma que perjudica als altres 
conductors , havent observat que no coincideix la matrícula consignada a la 
placa de reserva amb la del vehicle que fa ús. 
 
El Sr. Eduard Blasco, en representació de l‟ Assemblea de La Marina, recorda 
que, en la sessió de l‟ Audiència Pública de Districte del passat 14 de febrer de 
2012, per la seva entitat es va preguntar per les accions que es pensava fer  
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des del Districte per tal que el barri de La Marina no es quedés sense Metro, i 
que, en no obtenir resposta adient, torna a plantejar la mateixa pregunta 
conegut el futur de la línia 9 en aquest barri. 
 
La Sra. Conxita Pérez, que agraeix les respostes facilitades a les qüestions 
plantejades a l‟ anterior sessió de l‟ Audiència Pública del Districte, manifesta 
que la normativa de locals s‟ ha de posar a mans d‟ especialistes i reclama, 
davant l‟ augment del seu número,  contundència en les actuacions respecte de 
locals d‟ oci que generen problemes de convivència amb el veïnat . En quant 
als locals que tracten amb menjar s‟ els ha d‟ exigir que els productes no 
quedin exposats al sol i es guardin a frigorífics. Per altra part, demana un 
augment del número d‟ efectius de la Guàrdia Urbana davant les mostres d‟ 
incivisme que s‟ observen 
 
El Sr. Jordi Duixans, fa entrega de l‟ extracte d‟ unes respostes del Regidor 
publicades a la revista de l Associació “La veu del barri” les quals li semblen no 
adients a les necessitats que se li han plantejat pels veïns 
 
El President dóna la paraula al Regidor del Districte que respon 
 
A la Sra. Felicitat Alberola, que el manifest al que s‟ ha referit ha estat reiterat 
per diferents persones de l‟ àmbit col·lectiu. Li informa que la pròxima setmana 
disposarà de resposta per escrit de les diferents qüestions que es plantegen al 
manifest. Malgrat això vol aclarir que s‟ ha donat resposta des de diferents 
instàncies al govern de la ciutat . Que aquesta problemàtica sobre l‟ educació 
pública observa una distribució competencial que afecta a diferents 
administracions. Mostra la seva comprensió i suport amb les reclamacions de 
qualitat per al sistema educatiu públic i privat, encara que s‟ ha d‟ enmarcar 
aquesta situació en una visió més àmplia de crisi econòmica general motivada 
per diferents factors i que, en tot cas, el govern de la ciutat defensa aquest 
qualitat i fa referència al número de escoles bressos obertes recentment sense 
voler entrar en un debat ideològic sobre el model de gestió de l‟ educació a la 
ciutat. 
 
Al Sr. Enric Miravitlles li reconeix que Barcelona Activa, com a empresa pública 
municipal, ha fet una molt bona feina els darrers anys encara que l‟ actual 
cojuntura fa evidènciar que els seus fonaments són febles en dependre de 
subvencions públiques, estatals i autonòmiques, que no esdevenen un model 
actualment adient en tant que precaritzen l‟ ocupació i fan necessàries les 
mesures econòmiques que s‟ estan adoptant al respecte  - malgrat l‟ aportació 
de 3 milions d‟ euros més que en anys anteriors -  per tal de fer viable l‟ 
empresa i l‟ assoliment dels seus objectius davant de la prohibició legal a les 
administracions públiques per a contractar personal tret d‟ algunes excepcions. 
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Al Sr. Albert Lamonja, li expressa que els problemes al carrer Leiva venen de 
temps darrera i que a l‟ últim any s‟ ha requerit als titulars del solars per a que 
compleixin la seva obligació de mantenir nets els solars. S‟ ha actuat 
recentment a través d‟ accions subsidiàries amb trasllat a la propietat del seu 
cost econòmic. Que es respecta els procediments legals però aquestes 
actuacions requereixen temps. La colònia de gats urbans a la que ha fet 
referència tindrà també actuació de control des del Districte. Pel que fa a les 
qüestions d‟ incivisme general es tramiten expedients sancionadors quan 
resulta possible fer-lo   
 
Al Sr. Francisco Grau, que s‟ atendrà i  contestarà degudament  a cadascuna 
de les qüestions que ha plantejat en el seu escrit. 
 
Al Sr. Eduard Blasco, reitera que en els últims mesos ha pogut donar resposta 
de diferents formes a diverses persones sobre la situació del Metro al barri de 
La Marina. Com accions puntuals des del Districte assenyala l‟ escrit remés al 
Conseller de Territori i Sostenibilitat, en la Generalitat, en el que es participava 
del malestar dels veïns per aquella situació; reunions amb el Director General 
de Transports, de la Generalitat, amb la mateix finalitat i sobre la necessitat de 
mantenir informat al Districte i els seus òrgans participatius; que la mateixa 
Direcció General convoqués reunió amb el Districte i les entitats veïnals; i que, 
finalment, quan es convoquin les Comissions de Seguiment dels Consells de 
Barri que assisteixi algun representant de la Generalitat per tal d‟ informar 
sobre possibles novetats. Aquestes actuacions han estat realitzades a banda 
de les reunions que en els últims mesos s‟ han desenvolupat sobre aquesta 
situació. 
 
A la Sra. Conxita Pérez, li fa saber el seu acord amb la necessitat d‟ aplicació 
rigorosa de les Ordenances en tant no s‟ aprovin les noves regulacions 
municipals sobre les que s‟ està actualment treballant. Mentre s‟ actuarà sobre 
els comportaments que resultin sancionables. Igualment es farà respecte de les 
botigues que venen menjar. 
 
Al Sr. Jordi Duixans, que ha llegit l‟ article i li ha contestat per correu electrònic. 
Que es va reunir amb ells al mes de març i es va comprometre a donar 
resposta escrita, en el termini de tres mesos, al volum de queixes que se li van 
presentar tot i que algunes ja venien de mandats anteriors. Es va respondre en 
l‟ indicat termini a cadascuna de les queixes. Es tractava d‟ un compromís 
assumit per ambdues parts. 
 
El President dóna la paraula als ciutadans. 
 
El Sr. Edgar Agon, pregunta pel coneixement del Districte sobre la clausura 
del Centre d‟ Assistència Primària (CAP) del carrer Carreras Candi i per les 
alternatives que s‟ ofereixen si tanca abans de final d‟ any 
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El Sr. Josep Ortiz, en representació de l‟ Associació de Veïns d‟ Hostafrancs, 
agraeix l‟ atenció del Districte a les queixes i peticions formulades en anteriors 
sessions, i esposa que al carrer Rector Triadó s‟ ha de suprimir la senyalització 
existent d‟ aparcament reservat a ambulància ja que l‟ Associació de 
Reumatisme Encefàlic ja s‟ ha traslladat al carrer Llançà. També que hi ha un  
aparcament per a minusvàlid situat a la plaça de Sants es veu sovint ocupat per  
materials d‟ una obra propera. Finalment indica que la intervenció realitzada pel 
Sr. Duixans a estat estrictament a títol personal. 
 
La Sra. M. Carmen Zamorano, demana la redistribució, alternativament cada 
mes a cada costat del carrer, dels contenidors d‟ escombraries existents al 
carrer Carreras Candi amb carrer Bacardi per tal de no facilitar l‟ acumulació de 
bruts a la vorera sempre en el mateix punt. Igualment denuncia que, a la plaça 
Olivereta, nens d‟ altres procedències impedeixen l‟ ús de jocs infantils i espais 
als usuaris nacional. i, a aquest respecte, demana vigilància per tal de garantir 
el gaudi d‟ aquest espai públic. 
 
La Sra. Cristina Gómez, en nom representació dels veïns dels Jardins d‟ 
Elisard Sala, denuncia que en aquets jardins s‟ observa des de fa molt temps 
incivisme i vandalisme així com tràfic i consum de drogues, tot i que en els 
últims mesos s‟ aprecia certa millora per la intervenció de Guàrdia Urbana. 
Demana que Parc i Jardins modifiqui la ubicació d‟ unes jardineres per tal d‟ 
evitar molestos cops de pilota a les persianes . Igualment demana el tancament 
del parc a les 22.00 hores a les nits d‟ estiu especialment i, si és possible, una 
mica abans a l‟ hivern 
 
El Sr. Manuel Jiménez, en representació de la Unió de Comerciants de 
Barcelona, manifesta, en espera de la nova normativa municipal que s‟ ha d‟ 
aprovar, el greuge comparatiu dels horaris establerts per a les terrasses dels 
bars del pg. Sant Antoni davant de les situades a l‟ avinguda del Paral·lel les 
quals poden tancar a la una de la matinada 
 
: El President dóna la paraula al Regidor del Districte que respon 
 
Al Sr. Edgar Agon, que el Districte no té notícia de la Generalitat sobre quan s‟ 
ha de produir efectivament el trasllat del CAP. A nivell de ciutat es mantenen 
reunions amb la Generalitat per a fer seguiment de les inversions referides als 
tres grans convenis amb la Generalitat – sanitat, serveis socials i educació -, 
però no s‟ ha facilitat encara informació al respecte de la construcció del nou 
CAP. 
 
Al Sr. Josep Ortiz, que agraeix el seu reconeixement a les tasques realitzades 
des del Districte. Es passarà nota als Serveis Tècnics del Districte i a Guàrdia 
Urbana per fer comprovació de la plaça reservada a l‟ ambulància. També a la 
plaça d‟ aparcament referida a la plaça de Sants es procurarà recuperar aquest  
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espai si la seva ocupació es produeix per alguna actuació municipal o, si s‟ 
escau, requerir als responsables de la mateixa 
 
A la Sra. M. Carmen Zamorano, que des dels Serveis Tècnics del Districte s‟ 
estudiarà si resulta possible realitzar la distribució alternativa plantejada dels 
contenidors encara i tot les dificultats tècniques que s‟ observen per aquesta 
tipologia d‟ actuacions. Que, en quant a l‟ ús dels espais a la plaça de la 
Olivereta, el volum d‟ efectius de Guàrdia Urbana no permeten arribar a la 
vigilància demanada a tots els espais. Això no obstant, es valoraran les queixes 
rebudes al respecte i es farà seguiment per si es pot actuar a través d‟ 
actuacions de mediació en aquesta problemàtica 
 
A la Sra. Cristina Gómez, que es passarà nota a Parcs i Jardins per al tema de 
les jardineres i de l‟ horari de tancament ja que no és competència directa del 
Districte, sinó que ho és a nivell de ciutat, però que en tot cas es farà una 
demanda d‟ estudi al respecte des del Districte. Que es continuarà insistint amb 
la presència de Guàrdia Urbana en relació a les accions de tràfic i consum de 
drogues que denunciava. 
 
Al Sr. Manuel Jiménez, que, com ja coneix per les reunions prèvies 
mantingudes,  s‟ està treballant per reduir el greuge comparatiu que esposa. En 
aquest sentit, des de la Regidoria de Comerç i la Tinència d‟ Alcaldia de 
Promoció Econòmica s‟ està preparant una nova ordenança que contempla la 
voluntat d‟ unificar al màxim, a nivell de ciutat, els horaris de les terrasses de 
bars. En els diferents espais singulars del Districte s‟ estudiarà, i s‟ obrirà diàleg 
amb els interessats, sobre la possibilitat de la millor adaptació per la seva 
pròpia singularitat amb el major respecte amb la convivència.  Que s‟ intentarà 
que al pròxim mes de gener pugui ser aplicable aquesta nova Ordenança. 
 
Sense més intervencions el Regidor - President dóna per finalitzada la sessió a 
les 21.00 hores. 
 
 
El Secretari  
Juan Carlos Parejo  Vist – i - plau 
 El Regidor - President  

 Im. Sr. Joaquim Mestre  
 

 


